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	1
	A study proteinuria in relation to load and inteinsity of schistosoma mansoni infection
	دراسه العلاقه بين البروتينات في البول ومدى شده الاصابه بالبلهارسيا المعويه
	عاطف ابو السعود عاطف
	1994

	2
	Different presentations and risk factors of brucellosis among schistosomal and non schistosomal patients.
	الشواهد الاكلينيكيهوالمخاطر في مرضى البروسيلا المصابين بالبلهارسيا والغير مصابين
	سمير محمد الجزار
	2000

	3
	Study of etiology and humoral immunological changes in patients with hepatic coma in egypt.
	دراسه مرضي غيبوبه الكبد فى مصر من حيث الاسباب والتغيرات المناعه الخلطيه
	حسام ابراهيم محمد علي
	1999

	4
	Alpha -1 antitrypsin and alpha-2 macroglobulin in serum and pulmonary lavage in liver diseases.
	دراسه التغيرات التي تحدث فى مضاد التربسين الفا واحد والماكروجلوبين الفا اثنان فى امراض الكبد المختلفه
	عطا عبد الظاهر محمود
	1997

	5
	Ultrasonographic detection of schistosomal morbidity in menofia governorate.
	استخدام الموجات فوق الصوتيه في اكتشاف مرضيه البلهارسيا فى محافظه المنوفيه
	تاري عبد الحميد سليمان
	1995

	6
	Comparative study between different diagnostic techniques in fever emergencies.
	دراسه مقارنه بين الوساال المختلفه لتشخيص طوارا الحميات
	مدحت احمد محمود النياد
	1997

	7
	The relation between hepatitis ''c'' virus, cytomegalo virus and epstein barr virus clinically and serologically in the egyptian patients.
	العلاقه بين الفيروس الكبدي ( س ) والسيتوميجالو فيروس والايبشتين بارفيروس اكلينيكيا وباختبارات مصل الدم فى المرضى المصريين
	سوسن السيد محمد انيس
	1998

	8
	The relationship between hepatitis c virus and schistosoma mansoni infection in egyptian patients.
	العلاقه بين الالتهاب الكبدي الفيروسى ( سى ) والبلهارسيا مانسونى فى المرضى المصريين
	سعيد سالم احمد طلب
	2000

	9
	Study of the relation between helicobacter pylori infection and gastric interleukin (8) in patients with chronic liver diseases.
	دراسه العلاقه بين الاصابه بالهليكوباكتربيلوري وماده النترليوكين (8) فى معده المرضى المصابين بامراض الكبد المزمنه
	محسن محمد الخياط
	2002

	10
	Sclerotherapy versus band ligation of esophageal varices:different effects on esophageal motility and gastro esophageal reflux.
	مقارنه التاثيرات المختلفه لحقن وربط دوالي المرا على حركيه المرا وارتجاع المعده والمرا
	ايمن محمد عبد الغني اللحلح
	2005

	11
	A study of some risk factors involved in cases of recurrent oral ulceration.
	دراسه لبعض العوامل الماثره في حالات قرح الفم المتكرره
	عبده عوض السيد محمد
	2003

	12
	Study of the prophylactic role of pancreatic stents and glyceryl trinitrate for prevention of post-ercp pancreatitis
	دراسه الدور الوقااي لدعامات البنكرياس وجليسيريل تراينيترات لمنع التهاب البنكرياس بعد منظار القنوات المراريه
	بسام محمد اسماعيل مشحوت
	2008

	13
	Study of the relationship between antibodies to cytotxin-associated gene a and dyspepsia in patients with helicobacter pylori infection
	دراسه العلاقه بين الاجسام المضاده للسم الخلوي المقترن بالجين (ا) وعسر الهضم فى المرضى المصابين بالبكتيريا الحلزونيه
	عبد الله سعيد عيسي
	2008

	14
	Study of the diagnostic role of vascular endothelial growth factor in hepatocellular carcinoma
	دراسه الدور التشخيصي لعامل نمو البطانه الوعاايه فى سرطان الكبد
	سميه عبد المحسن شهاب الدين
	2009

	15
	Study of diagnostic role of desgamma-carboxy prothrombin in hebatocellular carcinoma
	دراسه الدور التشخيصي للدس جاما كربوكسى بروثرومبين فى مرضى سرطان الكبد
	احمد عبد الفتاح محمد
	2010

	16
	Evaluation od bcr , blood culture and serology for the diagnosis of human brucellosis
	تقييم اختبار بي سى ار ومزرعه الدم والاختبارات المصليه لتشخيص مرض البروسيلا فى الانسان
	منير سيف سيف النصر
	2010

	17
	Liver histolog in hepatitis (c) patients with normal alanine transaminase (alt) level
	دراسه تغيرات النسيج الكبدي فى مرضى فيروس الالتهاب الكبدى (ج ) ذوى مستوى طبيعى للالانين ترانسامينيز
	حسام الدين مصطفي عبد الغفار سليم
	2010

	18
	Study of bcl2 associated x protein (bax) related apoptosis in patients with gastritis and gastric carcinoma
	دراسه الموت الخلوي المبرمج المتعلق بالمركب الجينى (Bax) فى مرضى التهاب المعده وسرطان المعده
	تامر ابو السعود شفيق عامر
	2010

	19
	immunohistochemical study of p53 protein expression in gastroesophageal reflux disease
	دراسه هستو كيمياايه مناعيه لاظهار ب53 بروتين في مرض ارتجاع المرا
	مرفت رجب عبد الرحمن نصار
	2013

	20
	Calprotectin as a fecal marker for diagnosis and follow-up in patients with ulcerative colitis
	كالبروتكتين في البراز كدليل للتشخيص والمتابعه فى مرضى التقرح القولونى
	اميره ماهر احمد بدوي
	2013

	21
	study of serum tumor necrosis factor-alpha in patients with liver cirrhosis
	دراسه المستوي المصلي لعامل تحلل الورم - الفا في مرضى التشمع الكبدي
	احمد صلاح عبد العزيز سيف
	2014

	22
	Study the role of trans-catheter arterial chemoembolization using iodized oil with and without gel foam for management of HCC
	دراسه دور الحقن الكيميااي عن طريق القسطره الشريانيه باستخدام الايوديون المشع مع الجل فوم وبدونه فى علاج اورام الكبد
	ايمن عبد الحليم محمد الجمل
	2014

	23
	Diagnostic value of serum angiopoietin-2 in patients with hepatocellular carcinoma
	القيمه التشخيصيه للانجيوبيوتين -2 في مصل مرضى سرطان الكبد
	مؤمنه سعيد محمد الحامولي
	2014

	24
	Study of serum Golgi protein 73 level as a marker for diagnosis of hepatocellular carcinoma
	دراسه مستوي جولجي بروتين 73 في المصل كعلامه لتشخيص سرطان الكبد
	نجلاء سعيد محمد العبد
	2015

	25
	assessement of prostate in patients with liver cirrhosis
	دراسه الحقن الشرياني لسرطان الكبد بمزيج الليبيدول - الايثانول
	احمد رجب جابر الجزاره
	2015

	26
	Study of the glycated albumin to glycated hemoglobin ratio during the progression of hepatitis C virus related liver fibrosis
	دراسه نسبه الالبيومين المتسكر الي الهيموجلوبين المتسكر خلال تطور التليف الكبدى الناتج عن الاصابه بالفيروس الكبدي سي
	ايمن احمد مصيلحي صقر
	2016

	27
	Study of serum neutrophil gelatinase- associated lipocalin level in inflammatory bowel disease patients
	دراسه مستوي الليبوكالين المرتبط بالنيتروفيل جيلاتينيز فى مصل مرضى داء الأمعاء الالتهابى
	هبه مصطفي السيد الحجرى
	2017

	28
	Study of melatonin level in serum of
patients with hepatic encephalopathy
	دراسه مستوي الميلاتونين فى مصل مرضى الغيبوبه الكبديه
	احمد ابوزيد احمد طعيمه
	2018

	29
	M Study of frequency of hepatitis C virus recurrence in liver transplanted patients and its response to treatment
	دراسه معدل تكرار الإصابه بالإلتهاب الكبدي الفيروسى سى فى مرضى زراعه الكبد وتقييم مدى إستجابتهم
للعلاج
	محمد محمد عبد اللطيف عامر
	2018

	31
	Comparative Study between RadioFrequency Ablation Combined with either Percutaneous Ethanol injection or Percutaneous Acetic Acid Injection in the Management of Hepatocellular Carcinoma.
	دراسة مقارنة بين إستخدام الكي بالتردد الحراري مع اى من حقن الإثانول من خلال الجلد او حقن حمض الأسيتك من خلال الجلد في علاج سرطان الكبد
	هيثم محمد محمد عزب
	2019

	32
	Evaluation of the Therapeutic Effect of Silver
Nano particles in Comparison with Albendazole and Punica granatum Peel Aqueous Extract on Experimental Echinococcosis
	تقييم التأثير العلاجي لجزيئات الفضه متناهية الصغرمقارنة بعقار الألبندازول والمستخلص المائى لقشر الرمان على فئران التجاربالمعدية بالحويصلة المائية
	سوسن سعيد ابراهيم شندي
	2019

	33
	Role of Portal hemodynamics with colour doppler ultrasonography as noninvasive tool for prediction of esophageal varices in cirrhotic patients
	دور ديناميكية الوريد البابي باستخدام الدوبلر الملون بالموجات الفوق صوتية كاداه غيرنافذة للتنبؤ بدوالي المرئ في مرضي التليف الكبدي
	اماني عباس محمد عامر
	2020
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